
    

 

Concept verslag van de vergadering op maandag 8 januari 2018 

          

    

Aanwezig:          J. Brugman, Mw. E. Brugman, J.W. Commissaris, W. van Dam, F. van Delden, R. Elema,  

                            Mw. C van Hees, Mw. W. Hoekstra, M. Honsbeek, H. Jansen, R. Klaasse, Mw. M. Klaasse, F. Kors,  

                            Mw. H. Langemeijer, T. van Limburg, Mw. A. Meijer, D. Noordman, Mw. Noordman, G.A. Schmitz, 

                            Mw. C. Schnuck, Mw. L. Schutte, W. van Vark, M. van Wees, M. van Barneveld, A. van Rijnberk,  

                            Mw. N. Rosekrans, J. Keijser, H. Rol, C. Verh…, F. Westerberg, Mw. F. Wegh, N. Koopman,  

                            R. Heimerikx, hr. Baat,                   

               Bestuur:             S. Boon (voorzitter), Mw. K. van Dam (secretaris), P. Diejen(penningmeester), R. van Eeden 

               Afgemeld:          T. v.d. Hulst, Joop Thuijs, Mw. M. Alberts, J. van Dijk, Mw. Y. Goudsmit, Mw en hr. W Beishuizen, Mw.  

                                           A. van der Drift, P. Smit, Mw. S. Sprenger en M. Kruiselbergen (wijkagenten) 

 
 

  

1. Opening en welkom.      

         De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering met een korte terugblik over 2017.  

 
2. Rondvraag.   

         De punten voor de rondvraag kunnen zowel vóór de vergadering (per e-mail via: secretariaat@wijkraadfloriande.nl) als   

         tijdens de vergadering worden opgegeven en worden bij de punten onder Thema’s behandeld. Indien u meer dan 3 vragen  

         heeft verzoeken wij u vriendelijk deze altijd per mail aan ons toe te sturen. 

         Er waren geen punten gemeld. 

 

3.      Vaststelling agenda.   

De agenda wordt door de voorzitter definitief vastgesteld.   

  

4.      Mededelingen.   

4.1    De voorzitter doet de meldingen van verhindering.  

4.2    Vacature bestuur verloop. 

         Mw. L. Schutte heeft aangegeven om het bestuur te willen komen versterken door de website bij te gaan houden. 
         Ook doet de voorzitter de mededeling dat alle notulen en de agenda van 2017 nu op de website staan. 
4.3    Nieuwe gebiedsmanager. 

         Mw. J. Seinstra heeft een andere functie bij de gemeente gekregen en is vervangen door Mw. Barbara Verbeek. 
         Onze voormalige GM zou haar vanavond komen voorstellen, maar zij zijn beiden helaas niet gekomen. 
         Ook het bestuur heeft nog geen kennis met haar gemaakt, dus kan u niet meer over haar vertellen.  
         Misschien is ze de volgende vergadering wel aanwezig en kunt u kennis met haar maken. 

  
5.      Concept verslag van de vergadering d.d. 13 november 2017.   

         Het verslag wordt tekstueel aangepast op punt 4.6 regel 7; onvoldoend wordt geschrapt. Op punten naar aanleiding van  

         worden onder de thema’s behandeld.  

 

6.      Thema’s:  

6.1    Fysiek: Inrichting Openbare Ruimte. 

6.1.1 Bussluis Waddenweg.  

         Op 6 december is een eindevaluatie geweest met ca. 40 bewoners uit Floriande en Overbos. 

          Men kon op deze avond (maar ook per e-mail) aangeven waarom men voor of tegen de definitieve opening was.  

          Uit de onderzoeksresultaten van de gemeente over de openstelling tijdens de spitsdrukte zijn geen zwaarwegende   

          bezwaren naar voren gekomen om de bussluis niet open te laten.  

          Alle onderzoeksresultaten en ook de opmerkingen van bewoners worden in een rapportage naar het gemeentebestuur  

          gestuurd, zodat deze een besluit kunnen gaan nemen.   

          De definitieve openstelling, de inrichting van de wegversmalling en de aanpassingen die door bewoners zijn voorgesteld  

          zullen in een verkeersbesluit worden geregeld.  

          Dit besluit zal vervolgens worden gepubliceerd, waarna belanghebbenden de mogelijk hebben om bezwaar te maken. 



 

6.1.2 Buslijn 341 + F.B. Koenlaan en vervallen van buslijn 168/268. 

Afgelopen jaar heeft het bestuur van de wijkraad zich intensief beziggehouden met het verdwijnen van buslijn 168/268 en 

de invoering van buslijn 341 en 169. 

De perikelen zijn begonnen in mei 2017 toen het bestuur via onofficiële kanalen te horen kreeg dat er een grote 

verandering op komst was met betrekking tot de buslijnen. 

Door de enquête van mw. C. Timmerman en de inzet van D. Noordman is het bestuur vanaf dat moment bezig geweest 

om de buslijn 168/268 te behouden. 

Diverse brieven en mails zijn verstuurd naar de vervoerregio Amsterdam, Connexxion en wethouder Reneman. 

Er is ingesproken op de vergadering van de vervoersregio Amsterdam.  

D. Noordman heeft namens bewoners en de wijkraad ingesproken bij de raadsvergadering. Er is een petitie ingediend 

door mw. C. Timmerman. 

Ook door diverse raadsleden van o.a. de HAP en PVDA is geprobeerd om het college te bewegen de wijzigingen 

ongedaan te maken. 

Via Radio, televisie en diverse kranten is hier aandacht voor gevraagd. 

Helaas mocht het allemaal niet baten… 

Ondanks de bijna 3000 handtekeningen en tientallen bedrijven die allemaal tégen deze wijziging zijn is het niet gelukt. 

Tot op de dag van vandaag is de wijkraad bezig met deze wijziging van de buslijnen. 

Wat wel gelukt is, is de toezegging dat de F.B. Koenlaan verkeersveilig gemaakt gaat worden. 

Op 18 januari a.s. is het 1
e
 overleg hierover. 

 

Er komen bij de wijkraad nog steeds vele klachten, zorgen, onbegrip en ongenoegens binnen!  

 

Ook over de hierdoor overbelaste en onveilige H. Didonlaan en B. de Coubertinlaan, de niet werkende bussluis, het 

weggegooide geld, te weinig fietsnieten bij de haltes, de (vaak bijna lege) bussen die niet geschikt zijn op div. punten voor 

deze straten en de snelheid waarmee deze rijden, enz… 

 

6.1.3 Duinpolderweg.  

Het voorlopige voorkeursalternatief voor de Duinpolderweg is: 

-het upgraden van de Nieuwe Bennebroekerweg in de Haarlemmermeer tussen rijksweg A4 en de N205 tot 2x2 rijstroken 

-een nieuwe verbinding van 2x1 rijstroken tussen de N205 en de N208 

-een nieuwe verbinding tussen de Bennebroekerdijk en de Spieringweg bij Zwaanshoek  

-een nieuwe verbinding tussen rijksweg A44 en Lisse.  

Dit is in grote lijnen het voorlopige voorkeursalternatief dat door Gedeputeerde Staten van Zuid- en Noord-Holland is 

gekozen om de bereikbaarheid in de Duin- en Bollensstreek, Zuid-Kennemerland en Haarlemmermeer te verbeteren en 

de verkeershinder in de leefomgeving te verminderen. Wilt u meer weten over de resultaten van de milieueffectrapportage 

(MER) en het voorlopig voorkeursalternatief? Dan bent u van harte welkom bij de inloopbijeenkomst op 23 januari tussen 

17.00 en 21.00 uur; NH Leeuwenhorst, Langelaan 3 in Noordwijkerhout. 

Hier is ook het dossier in te zien, welke ook op de site van de Duinpolderweg staat. 

Peter doet de toelichting op de plattegrond via het diascherm. 

Beide provincies besluiten over het definitieve voorkeurs alternatief van de MER ongeveer medio mei. 

 

6.2         Sociaal: 

6.2.1      Inzameling kerstbomen 6 januari 2018. 

              In totaal zijn er 1401 bomen ingezameld. Een stuk minder dan vorig jaar (1570 bomen). 

              Ook is er dit jaar helaas geen loterij in de brede school geweest daar deze aula niet meer verhuurd wordt.       

              Omdat er op korte termijn geen andere opties waren of bedacht konden worden heeft het bestuur van de wijkraad ervoor  

              gekozen om de loterijtrekking met ca. 12 kinderen, d.m.v. een gouden ticket dat werd uitgereikt aan deze kinderen bij het  

              inleveren van hun boom, te houden bij snackbar Verhage. De nummers van de getrokken loten waar een prijs op is  

              gevallen, zijn vervolgens op de website en de facebook pagina van de wijkraad geplaatst. De winnaars konden een dag  

              later hun prijzen ophalen bij studio 5.  

              Voor volgend jaar gaat het bestuur proberen om de loterij toch weer met de kinderen samen te doen. 

              M. Honsbeek, tevens bestuurslid van de winkeliersvereniging, stelt voor volgend jaar evt. het winkelcentrum beschikbaar  

              voor hulp en facilitatie van deze loterij. 

                 

 7.         Sluiting.   

    De voorzitter sluit de vergadering.   

    Hij bedankt voor de aanwezigheid en nodigt hen uit voor een nieuwjaarsborrel. Graag ziet hij iedereen weer terug op de    

    volgende vergadering op maandag 12 maart 2018 om 19:30 . 

 

 

 


